
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 12. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren specifikt forholde sig til:
1. Om regeringen vil ændre fleksjobordningen, så aflønning sker som under fleksjobord-
ningen fra 2003, hvor der som hovedregel ikke foregik løndumping?
2. Om regeringen vil genindføre fastholdelsesfleksjobbet, så personen med handicap 
hurtigt kan komme i gang med at arbejde og løbende tilretter timetallet, frem for som nu 
at skulle vente mindst ét år?
3. Om regeringen vil fjerne krav om flere års ressourceforløb eller praktik forud for tilken-
delse af fleksjob, men afgrænse tidsperioden forud for visitation til fleksjob?
4. Om regeringen vil fjerne reglen om, at personen med handicap ikke kan få tilkendt et 
fast fleksjob før 40 års-alderen og inden fem års midlertidig fleksjobansættelse?
Der henvises til henvendelse af 28. september 2024 fra Lisbeth Riisager Henriksen om 
FN-kritik af dansk handicappolitik og FN-anbefalinger til Regeringen i udviklingen af ny 
beskæftigelsespolitik, omdelt som bilag 3 (alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rosa Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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